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Päevakord: 

1.Ühinemislepingu ettevalmistamine II lugemiseks 

Alar Mutli: Kuidas on ühinevate valdade volikogudes läinud ühinemislepingu arutelud?  

Millised on seoses ühinemisega tekkinud probleemid?  Kuidas on võimalik toimetada nende uue valla 
piirkondadega, kes ei soovi ühineda. 

Karine Rajasaar: Volikogus oli dokumendi tutvustus, mitte esimene lugemine. Kaiu kaalub ka teisi 
variante ja on äraootaval seisukohal, kuna puudub ühine piir Rapla vallaga.  Vabariiklik 
ühinemiskomisjon soovitas oma kirjas Juurul ikkagi ühineda Rapla vallaga.  

 

Ülle Sale: Volikogus menetleti ühinemislepingut. Oluline et luua teenuskeskus, asukohaga jääks 
senine vallamaja 6-7 ametnikuga. Peaks säilima juhataja igal asutusel. Soovitakse fikseerida piirmäär 
netovõla koormusele. Valimisringkondi valmistel 1. 

Inna Tamm: Lepingu sotsiaalvaldkonna alapunktis peaks uus Rapla Hooldekeskus sotsiaalteenuste 
arenduse baasina eraldi olema välja toodud. Kas kõrgemate sotsiaaltoetuste piirmäärade 
rakendamiseks on piisav ressurss olemas? 

Alar Mutli: Tänane ühinemisleping jätab palju otsustamist uuele volikogule. Leping tervikuna on 
üldine. Ei ole proportsionaalne sotsiaalvaldkonna  alapunktidega sügavuti minna, kui ülejäänud leping 
on üldisem. 

Ühinemislepingu sotsiaalvaldkonna punktid arutati läbi ja otsustati parandusettepanekuid mitte teha. 


